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Sikeres üzletemberek, tehetséges zeneművészek, korszakalkotó tudományos eredményt leíró kutatók, lelkes 
pedagógusok, segítőkész orvosok, innovatív ötleteket megvalósító mérnökök, agrárszakemberek, informatikusok… 
És még hosszan sorolhatnánk, kik kaptak diplomát az elmúlt évszázadban hazánk legnagyobb felsőoktatási 
intézményében. Hetente jelentkező sorozatunkban egykori hallgatóink mesélnek legkedvesebb egyetemi 
emlékeikről. 
 
Világklasszis pólós az egyetemen 

  
Kétszeres olimpiai bajnok, a Magyar Köztársasági Érdemrend tiszti- és középkeresztjével kitűntetett többszörös 
magyar gólkirály vízilabdázó és nem mellesleg a Debreceni Egyetem végzős hallgatója. Varga Tamást már csak 
egy szakdolgozat és az államvizsga választja el attól, hogy megkapja sportszervező szakos diplomáját. 
  
- Én sosem tudtam két dolgot egyszerre jól csinálni, várnom kellett az egyetemmel addig, amíg a profi válogatott 
pályafutásomat be nem fejezem. Összességében nagyon sok pozitívumot tett hozzá az életemhez az a három év, 
amíg ide jártam. Izgalmas volt ismét vizsgázni, szinte újra tininek éreztem magam 38 évesen – mondja 
mosolyogva.  
  

 
 
Viccesen meséli, hogy hiába a két olimpiai érem, labdajáték tantárgyból szinte az egész csoport megbukott, amikor 
segített nekik a ZH-n, viszont órán élő lexikonként tudott beszámolni az ötkarikás játékokról. Az oktatók minden 
segítséget megadtak ahhoz, hogy az élsport mellett/után újra az iskolapadban sikeresen vegye az akadályokat az 
egyetemen. Akadtak azért kínos helyezetek, például amikor egy kanadai edzőtáborból hazaérve épp csak odaért 
a Kiváló Sportolói kitüntetés átvételére.  
  
- Sajnos ezekbe az edzőtáborokba nem nagyon viszi magával az ember az öltönyét, nyakkendőjét, így aztán 
farmerban és pólóban jelentem meg ott, ahol mindenki ki volt öltözve. Egy kicsikét muris volt, de elmondtam, mikor 
kiszólítottak, hogy ne vegyék tiszteletlenségnek, de én tényleg edzőtáborból érkeztem ide.   
  
Három éve még aktív játékosként választották meg a Debreceni VSE elnökének, 2013 februárjától pedig 
vezetőedzőként irányítja a klubot. Varga Tamás Pólósuli néven vízilabdaiskolát nyitott és létrehozott egy alapítványt 
a hátrányos helyzetű gyerekek támogatására, hogy az anyagiak ne okozzanak gondot a jövő bajnokainak. Ezért ült 
ismét iskolapadba, hogy az itt tanultakat menedzserként hasznosítsa. Nemrég megszületett kisfia, így a 
szakdolgozatot és az államvizsgát elhalasztotta, de bízik benne, hogy decemberben már kezébe veheti diplomáját.  
  
Ha Ön is a Debreceni Egyetem hallgatója volt, csatlakozzon Alumni Közösségünkhöz! 
  
Sajtóiroda 
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